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PRoToKoŁ
Z LIISESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMICACII
f dnia |9 paździlernika 2010 r .

LIl sesja Rady Miej^skiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęła się o godzinie l5'"
Na stan l5 radnych w sesji uczestniczyło l0 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik do nińejszego protokołu.
w sesji ucz€stniczyli: Pan Jacek Grzelak Zastępca Bwmistrza, Pan Wincenty CEostowski
sekętarz Gminy, Pan Eugeniusz Barylak Radny Rady Powiatu' przewodniczący organów
wykonawczych j€dnostęk pomocniczych, Iadni'

Do pkt lporzadku obrad.

Otwarcie sesiL

Pnewodniczqcy Rady Miejskiej radny Jan cichanob'icz dokonał otwalcia LII
sesji Rady Miejskiej w Małomicach.
Powitał zaproszonych gości: Pana Jacka Grzęlaka Zastępcę Burmistrza, Pana wincentego
chłosto.\'skięgo sekretarza Gminy, Pana Eugeniusza Barylaka Radnego Rady Powiatu,
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych, gospodarzy sesji
Panie i Panów Radnych (Iista zaploszonych gości stano\łi załącznik do protokołu).

PĘewodnicap! Rar|y Miekkiej oświadczył, że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy l0 radnych, Radny KŻysŹof Kołton nieobecny usprawiedliwiony, radny
K.rzysztof Pawelec nieobecny usprawiedliwiony, radny Michał Przysiężny nięobęcny
usprawiedliwiony, radna Batbara Reguła nieobecna usprawiedliwiona, radny Rąfał Reguła
nieobecny usprawiedliwiony, zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych
uchwał i postanowień.

Do pkt 2

Przedstaw ienie oorzad k u o bład.

Przewodniczący Rady Miejskiej rudny Iąn Cichanowicz przedstawił proponowany
polządęk obrad LII sesji (w załączeniu do protokołu).

Przewodnicząc! Rądy Miejską poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag do
proponowanego porządku obrad.

PĘewodr,icząc! Rady Miejskiej wnioskował o wykreślenie z pkt 3 Podjęcie uchwał
ppkt l projektu uchwały w sprawie Programu dla Gminy Malomice w sprawie usuwania
tłytobów zawierajqcych azbest pkkt3 projektu uchwały b) spruwie puł)jęcią ', Pfogru,nu
wspótptgcy Gmin! Mąłomice z oĘqnizącjgmi pozanądowymi orąz podmiotami
ptowadzącymi działalność poźsltku publicznego na łok 2011'''



ząstępcą Bumbtfza Pan Jacek Grzelak wioskował o w}rowadzenie w pkt 3 Podjęcie
uchwał ppkt 2 projekt nchwały w sp|ąwie zmian budżau gminy nd 2010|ok. Wprowadzić
vr pkt 4 Interpelacje i zapytdnia fądnych i sołtysó|9 i wprowadzió anianę numeracji
ploponowanegó poTządku po naniesionych zmianach.

Przewod|,icząc! Rady Miejsku poddal pod' głosowarrie zgłoszone wnioski.

Głosowanie: za l0 radnych, przeciw_0 radnych, wstr'ymało się 0 mdnych

Przewodniczący Rad), Miejskiej oświadazył, że wnioski zostały przyjęte.

Ptzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie proponowany porządek
obrad sesji z naniesionymi zmianami

Głosowanie: za _ l0 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Pnewodniczący Rady MĘskĘ oświad'czył, że porządek z naliesionymi zmiarrami
zostałprzyjęty (w zaŁączęniu do plotokołu).

Do okl 3

InterDelacie i zaDvtania rudnvch i soltvsów

Pnewodniczący Rady MiejskĘ poptosił o zgłaszanie interpelacji i zap},tan.

Radną Ali,,ą Benedyk zadała p),tanie, co było przyczynąwłączrńa światla W mieście.

Radny Jacek Polak zap'Ąał, co zrobiono w sprawie zgłoszonego przez niego wniosku
dotyczące9o zabezpieczeńa i uporządkowania placu po ZCMB.

Radny Kr4,sztof Sakuta zada]I pytaĄie, ęo mają lobić mięszkarlcy Gminy z zalegającym na
pososjach azbęstęm , skoro został wyk]eślony z ploponowanego porządku ob.ad projekt
uchwały w spruwię Ptogfąmu dla Gminy Małomice w sprawie usuwania wyrobów
zawierających l'zbest

Do pkt4

Podiecie uchwał w sprawie:

okreśIenia warunfuh, i trvba finansowaniL roz|łoiu sDortu na tercnie gminv
Małomice,

Paewodniczący Rady Miejskiej poprosi| Sekretarza Gminy o omówienię projękfu
uchwĄ.

sekretarz poinformował, że plojekt uchwały' który był omawiany na posiedzeniu komisji
w sprawie okeślenia warwków i trybu finansowania Iozwoju sporfu na terenie gminy
Małomice został zmodyfikowany w związku z tym przędstawił ostateczjtą wersję plojęktu
informując, Źę organęm właściwym do lozstrzygnięcia sprawy jęst Rada Miejska' Zgodnie
z art. 27 \st. 2 i ustaw z dnia 25 częrwca 20]'0 r. o spolcie (Dz. U. 2010 r. NI 127 poz.



857) . samorząd' jeśli lzna to za celowe i potrzebne, może wspięrać (w tym finansowo)
Iozwój sporfu . Iozumianego jako: formy akt1rvności fizycaej, które przez uczestnictwo
doraźne lub zorganizowane lv?ływają na wypracowanie lub poprawienie kondycji
ftzycznej i psychicznej, rozwoju stosunków społecznych lub osiągnięcie w}'ników
spoltowych na wszelkich poziomach. Ponadto zgodnie z art' 27 ust.l zadaniem własnym
gminy jest ''Tworzenię warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających rozwojowi
sportu'' Prz€kładając odpowiednio rvw' zadanie fakultatywne samolządu na jego !€lacje z
klubami sportowymi ' DzrLa!ć na|eży, że samo ,,wspalcie'' polega na przyznawaniu w
granicach prawa okjeślonęj ,,pomocy'' na rzęcz klubów sportowych. Pomoc taka może
przyjmować fomy: (l) pomocy organizacyjnej (np. ułatwianie kontaktów i współpracy z
innymi klubami spońowymi)' olaz pomocy finansowej. Dotowanym mogą być wylącznie
klub spoltowy nie działający w celu osiągnięcia zysku w formie przewidzianej w ustawie,
włącznie z uczniowskimi klubami sportowyni Uwzględniając równocześnie fakt, że
wsparcie finansowe, jako wydatek budŹętu' podlega kategotyzacji z punktu widzenia ań.
l06 ustawa o finansach publicznych, nalezy zA]uważyć, żę stĄn rcgulacji prawnej umozliwia
samorządom udzielanie wsparcia finansowego w postaci ',dotacji celowej'' - w rozumieniu
ań. 106 ust' 2 pkt 1 ustawa o finansach publicznych W konsekwencji powyższego
r€gulując zakes podmiotowy udzięlania dotacji' w ww. uchwale na|ezy uc4nić zadość
wymaganiom z alt. 33 ustawa o finansach publicznych, przez co do ubiegania się o dotację
należy dopuścić każdy klub parający się spońem na zasadach równości i uczciwej
konkurencji' Mając z kolei na względzie zabes delegacji ustawowej z ań. 27 ust. 2 ustawy
o sporcie w uchwale należy ogtaniczyć się do unormowania ,'warunków'' i ,'trybu''
udzielania ww. dotacji, gdyż w pozostatym zakesie, po udzielaniu dotacji, jej przekazanie
i rozliczenie będzie regulowała ',umowa'' przewidziana w art. 130 w zw. z a!t' 189a ustawy
o flnansach publicznych' Urnowa między innymi ueguluje ,;oz|iczerie,' dotacji i termin
zwTofu niewykorzystanych środków, do czego znajdą odpowiednio zastosowanie przepisy
art. 145.146 w zv,ł. z aIt' 190 ustawy o finansach publicznych o więlkości środków
przęwidzianych do rozdysponowania w formię dotacji decydować będzie kazdorazowo
rada gminy w uchwale budżetowej. Projekt przewiduje udzielenie dotacji w dwóch
trybach: . wezwania do składania ofert;. na wniosek klubu sportowego. Wielkość środków
przewidzianych do rozdysponowania okeślana będzie każdonzowo w uchwale
budżetowęj '

Pne|vodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie uwag.

Rąd y lacek Polał wnioskował o wprowadzenie w s4 dodatkowego ppktu
,,doJinonsowanie superdió|9 sportowych'',

Przewodniczący Rady Miejshiej ogłosiłptzerwę, a po przerwie wznowił obrady.

Przewodniczący Rądy Miejskiej poddał pod' głosowanie zgłoszony wniosek.

Głosowanię: za _ 8 ladnych, przeciw _ 0 radnych, wstzymało się - 2 radnych

Przewodniczący Rady MiejskĘ poddał pod głosowanie projękt uchwały w
przedstawionej treści pod głosowanie z naniesioną zmianą

Głosowanie: za _ 8 radnych, przeciw 0 ladnych, wstrzymało się _ 2 mdnych

Przewodniczący Ra.lr Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączęniu do plotokołu).



zmian budż,etu eminv na 2010łok

Pnewolniczqc! Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian
budżętu gminy na 2010 rok informując, że zmiany plzedstawione w ńniejszej uchwale
dotyczą zlłiększenia wydatków na zadania własne gminy wynikające z ustawy o sporcie
realizowane plzez stowarryszęnią organizacje pozarządowe. Zwiększa się wydatki
zv'tięĄ||ę z \ldzieleniem dotacji o kwotę 8.000 zł. przesuwając je z rczerwy ogó|nĄ otaz
w)'naglodzeń pracowników.

Przepodniczący Rady Miejskiej stwierdzając, że ńe ma uwag i pytan poddał
projekt uchwały w treści przedstawionej pod głosowanie.

Głosowanie: za l0 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 0 Iadnych

Pfze|łod,,iczący Rad! Miekkiej oświadczył, że uchwała została podjęta (w
załączeniu do protokołu).

D-!-pL!l

lYnioski.

Pnewodniczący Rady Miejskiej poiDformował' żę wpł}'nęło postanowienie
samorządowego Kolegium odwoławczego w Zielonej Górze z dnia 15 września 2010 roku
w sprawie przekazania wniosku Pani wioletty Ziembińskiej Panu Przewodniczącemu
Rady Miejskiej w Małomicach do rozpatrzęnia według właściwości o pońększeŃe
zajmowanego przez nią lokalu mieszkalnego w Małomicach przy ul' szkolnej 1/1 o jeden
pokój. Wniosek był przedmiotem wnikliwęj analizy na posiedzeniu komisji Rady
Miejskiej w dniu |5 pńdziemika20|O roku. Radni po zapoznaniu się z Wnioskiem uznali,
że ńe nosi on znamion skaĘi podzielając tym pogląd Samorządowego Kolegium
odwoławczego w Zielonej Górze. Radni uŹna|i, żę deayąa bumistrz odmawiająca
przyznanie dodatkowego pokoju nie narusza intercsu wnioskodawcy ijest słuszna.

Pnewodniczący Rady Miejskiej zapropoltował przegłosowanie stanowiska Rady w
przędmiotowęj splawie.

Głosowanie: za _ 10 radnych, pzeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Rgdny Henryk Bgluc4/ński w forrflię p|zypomnienia poprosił o ujęcie w bu&ecie gminy
wykonanie naprawy mostku we wsi Śliwnik w kierunku miejscowości sowiny.

Radny Romdn Marcihiak

Wnioskował o zaplanowanie w budżecie gminy środków na wykonanie ogrodzenia przy
Remizie ochotniczej strał Pożamej \łe wsi Lubiechów.

Rddna Alina Benedyk

wnioskowała o ujęcie w planach naplawę mostku we wsi Jano\łiec od stony PGR.

4



Radny Jacek Polak

Wnioskował o usunięcie pnia drzewa losnącego przy drodze powiatowej na ul'
Pruszkowskiej.'

ząwca Burmistrza udzielając odpowiedzi poinformował, żę zostało skierowane pismo
do starostwa o usunięcie pnia.

Radny He n ry k Bał ucq)lĘs ki

Poprosił Radnego Rady Powiafu o informację na nastqną sesję dotyczącą składanego
wniosku w sprawie naprawy poboczy drogi powiatowej we wsi Śliwnik w kieruŃu
Szprotawy.

Do-p!!-ś.

O dp ow iedzi n a intero e laci e.

Przev)od|,iczący Rady Miejskiej poprosił p. Zastępcę Burmistrza o udzielenie
odpowiedzi na zgłoszone interpelacj e.

zaslępca Burmistrza udzięlając odpowiedzi na wniosek radnej Aliny Benedyk w sprawie
przyczyny wystą)ienia wyłączeńa światła w mieście wyjaśnił' Źe przyczyną było
uszkodzęnie kabli oświetlenia znajdujących się w ziemi _ awalia została usunięta' w
sprawie int€Ęelacji radnego Jacka Polaka dotyczącej zabezpieczelia i uporządkowania
placu po ZCMB poinformował, żę zadanię zostało przyjętę do ręalizacji sprzątnięto ter€n,
zakupiono sia&ę na ogrodzenie. Realizacja zadania nastą)i w przeciągu 2 tygodni. w
sprawię zap}.tania pŹezfadnego Krzysztofa sakutę dotyczącęgo usuwania zal€gającego na
posesjach azbestu poinformował, Źe właściciele posesji na których znajduje się azbest
zobowiązani sądojego usunięcia na własny koszt.
Poinformował radnych i sołtysów, że od następnego dnia zostanąplzeprowadzonę loboty w
zakesie naprawy nawierzchni dróg gminnych - q'róvniarką Wy,równanie nawierzchni
dróg rozpoczęte zostanie od wsi Śliwnik, Lubiechów następnie we wsi Chichy i Janowc.
zdstępca Burmistfza poinformował, że :udzieli]t odpowiedzi na pozostałe zgłoszone
interpelacje i wnioski na bieiąco podczas sesji.

Ł9.2!!J

Informacie i oświgdczenia

Pr7ewodniczący Rady Miejskiej radny Jan Cichanowicz poprosił o zgłaszanie
informacji.

Pnewodniczący Rady Miejskiej poinformowa|,że ostatęczny temin sesji proponuje
się na dzień 09 listopada 2010loku o godzinię l4'".

PĘewodniczący Rady Miejskiej przedsta\ł'ił informację o wynikach analiz
oświadczeń maj ątkowy ch za rok 2009 wruz z zeznaniami o osiągniętych dochodach w 2009
roku radnych Rady Miejskiej w Małomicach (pismo w załączeniu do protokołu)'



Do pkt I

Zakończenie,

Ptuwodniczący Rady Miejskiej ośluadc.zy|. że porządek obrad został wyczerpany i
zamknął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzinie 16]0
Na tym plotokół zakończono i podpisano.
Ptotokót zawiera 6 ponumelowanych stron.

Podpisv Konisii:

Radny Henryk Bałucz1ński
Radna Alina Benedyk
Radny Józef Karpinski

Uwagi Komisji:

PRZEWODNI

,Ian Cicha



PoRZĄDEK oBRAD sEsJI Lil RADY MIEJSKIEJ
w MAŁOMICACH w DNIU 19 października 2010 ROKU
(proponowarry)

Porzadek obrad:

l. otwalcię sesji.
2. Przedstawienie porządku.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

- Programu dla Gminy Małomice w sprawie usuwania wyrobów zawierających azbest,- uchwa|enia warunków i trybu finansowania rozwoju spońu,
. przyjęcia ,, Plo$amu współFacy Gminy Małomice z órgarrizacjami
pozarzĄdowlmi otaz podmiolami prowadząc}'rni działah;ść pożytlal publiczrrego na
lok 201 1."

4. Wnioski.
5. odpowiedż na interpelacj ę.
6. Infomacje i oświadczenia.
7 ' Zakończenię.



PORZADEK OBRAD SESJI LII RADY MIEJSKIEJ
w MAŁoMIcAcH w DNIU 19 października 2010 RoKU
(uclwalony)

Porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie polządku.
3. Podjęcie uchwał w spnwie:

. Programu dla Gminy Małomice w sprawie usuwania w}tobów zawierających azbcst,
- okeślenia waruŃów i trybu finąnsowalia rozwoju sportu na terenie gminy

Małonice.
. przyjęcia ,, Programu wspoĘracy Gminy Małomice z organizacjami pozarządowymi oraz

-'- podmiotami prowadząpyrni działalność pożytku publicznego na rok 20 1 l .''
4. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów
5. Wnioski.
. Odpowiedzi na interyelacje.
6. lnformacje i oświadczenia''1. Zakofrczf,'nie.



LISTA oBECNoŚc|

. Radnych.fłady Miejskiej w Małomicach

tta ses j i  nr  LII  w dniu |8 paźdz ier l l i k l r  20 |0 roku.

. L.D. NAZWISKO I IMTE ,/ ,r' PoDPrs
l . Bałuczyński Henryk
) Benedyk Alina t2ę,yyJ z
J . Cichanowicz Jan L;i)
4. Karpiński Józef

Kołton Krrysztof n.eqteclrnuq ,.' \
&c F.{qz'^,.)ld h \. ą'^.1

6, Hanasiuk Anna fi .(i i4{r ll1, t .,
,|

Małycha Stefania
8. Marciniak Roman , : /

9. Pawelec Krzysztof
h,e c)bcc1rr19 \
\ qP\cvo' ądj L óo ć).41

10. Polak Jacek
' I

t l . Przysiężny Michał
ń ' . ( l \ i . f L l \  l l I
, \ , 1 \ i . \  ' , \  I ' i r r . \  (  ,

12. Sakuta Krzysztof / - .  
/

13. świerzański Jan \/-l
14. R€gUła Barbara

wą'l!)vcłL|Ąą. ' -
l.t<ęroKt 'Ld ]i',.ło rr.o

15. Reguła Rafał '\ich/' 
otłi,,ó ti'halnr,,]



soŁTYsI

na sesji nr LlI Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu l9 paŹdziernika 20l0 roku.

'Lłn . ,PODPIS
1 Marian Cwikla _ sołtys wsi Bobrzany

tgpońedir!}o.nuł z
2. Roman Szmidt _ sołtys wsi Chichy ;,,7 t
3. Wladyslawa Zdanowicz - soltys wsi Janowiec rR{b. -
4. Danuta Ganowska . sołtys wsi Lubiechów 'M ', '/"

Henryk D|ugosz _ sołtys wsi S|iwnik \ l v : .  r - i . . \ . \  l .  I
,  ' !  y . rY  ,  ,  t l \ . ' c l  i \ ' . )  , t r  ,

6. Katarzvna Dziwota _ sołtvs wsi Zelisław N i bobeard uspr.Ev i edl iwiofi I

1 Jan Rzyski - Przewodniczący Samorządu

Mieszkańców Małomic

|vut'óbe)wĄ /Ue pc'n"c;/r^',ioł.7



zaproszor{ych gości na sesji nr LII Rady Miejskiej w Małomicach

w dniu 19 października 2010 roku.

I.,.P.. . sńi|No,]tłWsKor.:.:'.t.'ÓDprs
1. Sendecka Małgorzata Burmistrz Małomic i-o@

2. Kurowska Barbara Skarbnik
,/-}-.'

3. Chłostowski WincenĘ Seketarz W*
4, Grzelak Jacek Z-ca Burmistxza' '(Ł-

5. Feliński Artur Kierownik MZGK

6. Barylak Eugeniusz-: Radny Rady Powiatu Lb=)
1 ,/ .,

8.

9.

10.

t l .

12.

13.

14.

15.

16,

17.

18.

19.

20.


